
Motie (RvO Art. 27)

‘Juist lokaal Veilig Oud én Nieuw’

De Raad van de gemeente Haarlemmermeer in vergadering bijeen op 30 juni 2022.

Constaterende dat:
- Jaarlijks de overlast van vuurwerk nog steeds een groot probleem is;
- Deze overlast bestaat uit: 

o Grote kans op gehoorschade, zichtschade, brandwonden en/of  andere verminkingen
o Ernstige geluidsoverlast
o Milieuvervuiling
o Illegale verkoop van vuurwerk en andere criminele activiteiten
o Hoge risico’s van illegale opslag van vuurwerk
o Extreme angst en stress bij dieren
o Ernstige vernielingen in de openbare ruimte;

- Veel maatschappelijke organisaties in Nederland en Haarlemmermeer vragen om een vuurwerkverbod 
zoals Artsenorganisaties, Zorg en Onderwijsinstellingen, Dierenwelzijnsorganisaties, Belangengroep 
Gehandicapten Haarlemmermeer etc.;

- De Onderzoeksraad voor Veiligheid pleit voor een verbod op vuurwerk;
- In Haarlemmermeer in 2022 de schade aan voorzieningen door vuurwerk tijdens de jaarwisseling weer 

aanzienlijk is op €58.000,-.

Overwegende dat:
- Haarlemmermeerse inwoners in ruime meerderheid hebben gestemd voor een vuurwerkverbod in het 

KiesKompas van de gemeenteraadsverkiezing in maart jongstleden. 56,2% van de 11.355 stemmers 
hebben voor gestemd en 32,3% tegen (11,5% neutraal), bijna 2 keer zoveel stemmers zijn voor een 
vuurwerkverbod dan tegen;

- Het aantal individuele stemmers in het Kieskompas een meer dan benodigde afspiegeling is van de 
Haarlemmermeerse kiezer;

- De middenstand een inkomstenbron mist;
- Het missen van een relatief laag bedrag aan omzet niet in verhouding staat tot de eerder genoemde 

kans op (persoonlijke) schade, overlast, onveiligheid en milieuvervuiling;
- Het opruimen van het afgestoken vuurwerk elk jaar leidt tot hoge opruim- en schoonmaakkosten;
- Het (illegale) vuurwerk vaak leidt tot crimineel gedrag zoals vernielingen in de openbare ruimte;
- 80% van de jaarlijkse 1.300 vuurwerkslachtoffers veroorzaakt wordt door legaal vuurwerk;
- De Nationale Politie aangeeft dat vuurwerkvrije zones, of juist vuurwerkzones, geen oplossing zijn 

omdat dat handhaving alleen maar ingewikkelder maakt en daarom pleit voor een vuurwerkverbod;
- Omliggende gemeenten zoals Haarlem en Amsterdam een vuurwerkverbod hebben ingesteld 

waardoor een waterbedeffect kan ontstaan waardoor er nog meer vuurwerkoverlast zal zijn in 
Haarlemmermeer;

- Den Haag geen landelijk vuurwerkverbod gaat instellen en dit bij de gemeenten neerlegt.

Draagt het college op:
- Een gemeentelijk vuurwerkverbod op te nemen in de plaatselijke APV aangezien Het Rijk geen 

landelijk vuurwerkverbod zal instellen;
- Te onderzoeken in hoeverre de wens bij inwoners bestaat voor een of meerdere vuurwerkshows ter 

compensatie van het vuurwerkverbod, ook te onderzoeken of vuurwerkshows technisch, logistiek en 
financieel haalbaar zijn;

- Hiervan de raad uiterlijk voor het behandelen van de nieuwe APV op de hoogte te brengen.

En gaat over tot de orde van de dag.
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